

Message Two

ကျွန်ုပ်တို့အား ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်စေခြင်း၏ရလဒ် -
ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်အဖြစ် ခရစ်တော်၌ရှိသော ဘုရားသခင်ကို အပြည့်အဝမွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရခြင်း

ဖတ်ရန်ကျမ်း။ ။ ရော၊၅:၁-၁၁

I. ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်စေခြင်းသည် ကိုယ်တော်၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းစံနှုန်းအတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့ကို လက်ခံသည့် ဘုရားသခင်၏ လုပ်ဆောင်ချက် ဖြစ်သည်။ ယုံကြည်သူများ၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းသည် သူတို့ကိုယ်တိုင်ပိုင်ဆိုင်ထားသည့် အခြေအနေမဟုတ်ဘဲ၊ သူတို့နှင့် ပေါင်းစည်းဆက်သွယ်ထားသည့်ပုဂ္ဂိုလ် အသက်ရှင်သောခရစ်တော်ကိုယ်တော်တိုင် ဖြစ်သည်။

- A. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်အထဲသို့ ယုံကြည်သောအခါ၊ ဘုရားသခင်၏ အပြစ်ခွင့်လွှတ်ခြင်းကို လက်ခံရရှိကြပြီး (တ၊ ၁၀:၄၃)၊ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ရှိစေနိုင်သည် (ရော၊၃:၂၄၊၂၆)။ ယင်းမှာ ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်းဖြစ်စေခြင်းအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းဝတ်လုံဖြစ်သည့် ခရစ်တော် ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဝတ်ဆင်စေခြင်းအားဖြင့်လည်းကောင်း ဖြစ်သည် (ဟောရှ၊၆:၁၀။ လု၊၁၅:၂။ ယေ၊၂၃:၆။ ဇာ၊၃:၄)။
- B. အသက်သည် ဘုရားသခင်၏ ကယ်တင်ခြင်းပန်းတိုင် ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်ခြင်းသည် "အသက် ၏"အရာ ဖြစ်သည်။ ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းစံနှုန်းသို့ ရောက် ရှိလာပြီး၊ ၎င်းနှင့်ကိုက်ညီမှုရှိသောကြောင့် ယခု ကိုယ်တော်သည် သူ၏အသက်ကို ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ပေးဝေနိုင်သည် - ရော၊၅:၁၈။

II. ကျွန်ုပ်တို့ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ခြင်း၏ရလဒ်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်အဖြစ် ခရစ်တော်၌ ရှိသော ဘုရားသခင်ကို အပြည့် အဝ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရခြင်း ဖြစ်သည် - အငယ်၊၁-၁၁။

- A. ကျွန်ုပ်တို့ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ခြင်း၏ ရလဒ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းအတွက် အံ့ဩဖွယ်အရာ ခြောက်ခု - ချစ်ခြင်းမေတ္တာ (အငယ်၊ ၅)၊ ကျေးဇူးတော် (အငယ်၊၂)၊ ငြိမ်သက်ခြင်း (အငယ်၊၁)၊ မျှော်လင့်ခြင်း (အငယ်၊၂)၊ အသက် (အငယ်၊၁၀)နှင့် ဘုန်းတော် (အငယ်၊၂) တို့တွင် ထင်ရှားပေါ်လာသည်။ ဤကျမ်းပိုဒ်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မွေ့ လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း အတွက် သုံးပါးတစ်ပါးဘုရား - သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော် (အငယ်၊၅)၊ ခရစ်တော် (အငယ်၊၆) နှင့် ဘုရားသခင် (အငယ်၊ ၁၁) ကိုလည်း ဖွင့်ပြထားသည်။
- B. ခရစ်တော်၏ရွေးနုတ်သောအသေခံခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အပြစ်သားများကို ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက် စေတော်မူ၍၊ ကိုယ်တော်၏ရန်သူများဖြစ်သော ကျွန်ုပ်တို့ကို သူကိုယ်တော်တိုင်သို့ ပြန်လည်သင့်မြတ်စေခဲ့သည် (အငယ်၊ ၁၊ ၁၀-၁၁)။ ထို့အပြင် "ငါတို့အား ပေးထားတော်မူသော သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် ဘုရားသခင်၏ မေတ္တာတော် ကို ငါတို့ စိတ်နှလုံး၌ သွန်းလောင်းတော်မူပြီ" (အငယ်၊၅)။
 1. ကျွန်ုပ်တို့သည် ဖိစီးခြင်း၊ အားနည်းခြင်းနှင့် ဝမ်းနည်းညှိုးငယ်ခြင်းရှိနိုင်သော်လည်း၊ ဘုရားသခင်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာ သည် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌ ရှိနေကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ မငြင်းနိုင်ပါ။ ခရစ်တော် ကိုယ်တော်တိုင်ဖြစ်သော အသက်၏ လမ်းကြောင်း၌ ရှိနေနိုင်ရန်အတွက် (ယော၊၁၄:၆က)၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင် ကိုယ်တော်တိုင်ဖြစ်သည့် (၁ယော၊ ၄:၈၊ ၁၆) ဘုရားသခင်၏မေတ္တာတော်၌ ကိုယ့်ကိုယ်ကို စောင့်ထိန်းရန် လိုအပ်သည် (ယုဒ ၂၀-၂၁)။
 2. ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်-ပေးအပ်ထားသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ချစ်တတ်သောဝိညာဉ်ကို တောက်လောင်မည့်အကြောင်း လှုံ့ဆော်ရန် လိုအပ်သည်။ သို့မှသာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယနေ့ အသင်းတော်၏ယိုယွင်းကျဆင်းခြင်းကို အောင်မြင်ရန် တောက်လောင်နေသည့် ချစ်တတ်သော ဝိညာဉ် ရှိနိုင်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝိညာဉ် တောက်လောင်မည့် အကြောင်း လှုံ့ဆော်ရန် ဟူသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ ရှိသောဝိညာဉ်တော်တည်းဟူသော သခင်ဘုရားနှင့် ဆက် သွယ်ခြင်း၌ အမြဲရှိနေခြင်းငှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကို အဆက်မပြတ် လေ့ကျင့်သည့် အလေ့အထကို တည်ဆောက်ရန် ဖြစ်သည်-၂တိ၊၁၃:၆-၇။ ၄:၂။

- C. "ဤကျေးဇူးတော်ကို ခံစားရသည်အကြောင်းမှာ ယုံကြည်ခြင်းရှိ၍၊ ထိုကျေးဇူးတော်၌ ငါတို့သည် ရပ်တည်ကြ၏" (ရော၊ ၅:၂)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်ကြပြီး၊ ကျေးဇူးတော်၏နယ်ပယ်၌ ရပ်တည်နေကြသောကြောင့် "ငါတို့သည် ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ဘုရားသခင်ထံသို့ ငြိမ်သက်ခြင်းကို ရရှိကြ၏" (အငယ်၊ ၁)။
 1. ဘုရားသခင် "ထံသို့" ငြိမ်သက်ခြင်း ရှိခြင်း ဆိုသည်မှာ ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဖြောင့်မတ်ရာသို့ ရောက်ခြင်းမှတစ်ဆင့် ဘုရား သခင်အထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့၏ခရီးသည် မပြီးဆုံးသေးဘဲ၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်အထံသို့ သွားရာလမ်းတွင် ရှိနေဆဲ ဖြစ်ကြောင်း ဆိုလိုသည်။ လုကာ၊ ၇ အရ ကယ်တင်ခံရခြင်းငှာ များစွာသောအပြစ်တို့နှင့် လွတ်သည်ဖြစ်၍ "များစွာ ချစ်တတ်"သောသူ အပြစ်ပြည့်ဝသောမိန်းမအား (အငယ်၊ ၄၇-၄၈) သခင်ယေရှုက "ငြိမ်သက်ခြင်းအထံသို့ သွား" ရန် မိန့်တော်မူခဲ့သည် (အငယ်၊ ၅၀၊ တိုက်ရိုက်အနက်)။
 2. ကျွန်ုပ်တို့သည် ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်ခြင်း၏ တံခါးကို ဖြတ်ကျော်လိုက်သည်နှင့်တပြိုင်နက်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ငြိမ်သက်ခြင်း၏လမ်းတွင် လျှောက်လှမ်းရန် လိုအပ်သည် (ရော၊ ၃:၁၇)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကို ဂရုစိုက်ခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကို အသုံးပြုခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကို အာရုံစိုက်ခြင်း၊ ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်နှင့် အတူ မျှဝေခံစားခြင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ဆက်သွယ်ခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ လျှောက်လှမ်းခြင်းနှင့် အသက်ရှင်ခြင်းအားဖြင့် အသိဉာဏ်ကို ဝိညာဉ်အပေါ် ထားရှိသောအခါ - ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိဉာဏ်သည် ငြိမ်သက်ခြင်းဖြစ်လာပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့အား နားခိုခြင်း၊ လွတ်မြောက်ခြင်း၊ တောက်ပခြင်းနှင့် သက်သာခြင်း တည်းဟူသော အတွင်းခံစားချက်ကို ပေးသည် (၈:၆)။

III. ကျေးဇူးတော်၏နယ်ပယ်၌ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့် ရွှင်လန်းခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝါကြွားခြင်းနှင့် ရွှင်မြူးခြင်းအဖြစ် ဘုရားသခင်ကို ရရှိထားသည်။ ဘုရားသခင်၌ ဝါကြွားခြင်း ဆိုသည်မှာ "ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘေးဒုက္ခများ၌ ဝါကြွားခြင်းလည်း ဖြစ်သည်။ အကြောင်းမူကား၊ ဘေးဒုက္ခသည် သည်းခံခြင်းကို ပြုစုတတ်၏။ သည်းခံခြင်းသည် သက်သေထင်ရှားခြင်းကို ပြုစုတတ်၏။ သက်သေထင်ရှားခြင်းသည်လည်း မျှော်လင့်ခြင်းကို ပြုစုတတ်၏" - ၅:၃-၄၊ ၁၁။

- A. ဘေးဒုက္ခသည် အမှန်စင်စစ် ကျေးဇူးတော်၏လူ့ဇာတိခံခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတော်၏ချိုမြိန်သော အကြည့်အရှုကြွလာခြင်း ဖြစ်သည်။ ဘေးဒုက္ခကို ငြင်းပယ်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝေစုတည်းဟူသော ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူသည့် ကျေးဇူးတော်ကို ငြင်းပယ်ခြင်းဖြစ်သည်။ ကျေးဇူးတော်သည် အဓိကအားဖြင့် ဘေးဒုက္ခ၏ပုံစံ၌ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်လည်ပတ်သည်။ ထိုသို့အားဖြင့် ဘုရားသခင်သည် ခပ်သိမ်းသောအရာ (လူပုဂ္ဂိုလ်အားလုံး၊ အကြောင်းအရာအားလုံး၊ အလုပ်အကိုင်အားလုံး၊ အခြေအနေအားလုံးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်အားလုံး) တို့အား ကျွန်ုပ်တို့ ခရစ်တော်ကို ပိုမိုအမြတ်ရရှိနိုင်ရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖြစ်ခြင်းအထံသို့ ကိုယ်တော်ကို ပိုမိုဆောင်သွင်းရန် ကောင်းကျိုးအတွက် အတူတကွ လုပ်ဆောင်စေသည်။ သို့မှသာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဇီဝတွင်းဖြစ်ပျက်မှုအရ ပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲပြီး၊ ခရစ်တော်၏ ပုံသဏ္ဍာန်တော်သို့ သဏ္ဍာန်တူညီလာကာ၊ ပြည့်ဝသော သားအရာအထံသို့ ခေါ်ဆောင်ခံရနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ၂ကော၊ ၁၂:၇-၉။ ရော၊ ၈:၂၈-၂၉။
- B. ဘေးဒုက္ခသည် သည်းခံခြင်းကို ထွက်ပေါ်စေသည်။ သည်းခံခြင်းသည် သက်သေထင်ရှားခြင်းကို ပြုစုတတ်သည်။ ယင်းမှာ စမ်းသပ်စစ်ဆေးခံပြီးသော ဝိသေသလက္ခဏာနှင့် အသိအမှတ်ပြုခံရသော တန်ဖိုးရှိမှုဖြစ်သည် (ဖိ၊ ၂:၁၉-၂၂)။ ပေါလုက သူနှင့် သူ၏လုပ်ဖော်ဆောင်ဖက်တို့သည် "ဧဝံဂေလိတရားကို လွှဲအပ်ခြင်း ခံထိုက်သောသူဟူ၍ ဘုရားသခင်လက်ခံတော်မူခြင်း" ကို ခံရသောသူများဖြစ်ကြောင်း ပြောဆိုထားသည် (၁သက်၊ ၂:၄)။ သူတို့၏ ဧဝံဂေလိတရားဟောပြောခြင်းသည် လူတို့ကို နှစ်သက်စေရန် သူတို့ကိုယ်တိုင်၏အရာမဟုတ်ဘဲ၊ ဘုရားသခင်ကို နှစ်သက်စေရန် ဘုရားသခင်၏အရာ ဖြစ်မည် အကြောင်း ဘုရားသခင်သည် သူတို့၏စိတ်နှလုံးကို စဉ်ဆက်မပြတ် စစ်ကြောစုံစမ်း၍ စမ်းသပ်၊ စစ်ဆေးခဲ့သည်။
 1. ၁ပေ၊ ၁:၇ တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်းသည် "ပျက်စီးတတ်သောရွှေကို မီးဖြင့် စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်းထက် သာ၍မြတ်သည်" ဟု ပြောဆိုထားသည်။ ထိုမီးမှာ စမ်းသပ်စစ်ဆေးခြင်းများနှင့် ဆင်းရဲဒုက္ခများ၏ မီးဖြစ်သည်။ အရိုင်းတုံးအဖြစ် ရှိနေသေးသော ရွှေသည် သန့်ရှင်းစေသောမီး၏လောင်ကျွမ်းခြင်းဒုက္ခကို ခံစားရသောအခါ၊ ၎င်းသည် လူတိုင်းအလွယ်တကူ နှစ်သက်လက်ခံနိုင်သည့် အရည်အသွေးကို ရရှိသည်-မာ၊ ၃:၁၂။

2. သခင်ဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့အား မီးနှင့်တူသောစမ်းသပ်စစ်ဆေးခြင်းများအားဖြင့် ကိုယ်တော်ကို ရွှေရောင်လွှမ်းသော ယုံကြည်ခြင်း အဖြစ် အဖိုးအခပေး၍ အမြတ်ရယူစေရန် အလိုရှိသည်။ သို့မှသာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်၏ ကိုယ်ခန္ဓာတော် တည်ဆောက်ခြင်းအတွက် ဘုရားသဘောသဘာဝပါရှိသည့် ဘုရားအသက်တည်းဟူသော ခရစ်တော်ကိုယ်တော်တိုင်ဖြစ်သည့် စစ်မှန်သောရွှေ၌ ပါဝင်ဆက်ဆံနိုင်ကြမည်ဖြစ်သည်။ သို့ဖြစ်၍ ကျွန်ုပ်တို့သည် ရွှေရောင်လွှမ်းသော ယေရုရှလင်မြို့သစ်တည်ဆောက်ခြင်းအတွက် စင်ကြယ်သောရွှေမီးခုံတိုင် ဖြစ်လာနိုင်ကြမည်ဖြစ်သည်- ဗျာ၊ ၃:၁၈။ ၁:၂၀။ ၂:၁၈၊ ၂၃။ ၂ပေ၊ ၁:၄။
 3. သခင်ဘုရားကို ချစ်သော သန့်ရှင်းသူအချို့တို့က သူတို့၌ အသက်နှင့် အလင်း၏ပမာဏအချို့ရှိသောကြောင့် သူတို့သည် သခင်ဘုရားအတွက် အလုပ်လုပ်ရန် သင့်တော်သည်ဟု စဉ်းစားကြသည်။ သို့သော် သူတို့သည် အရိုင်းတုံးသက်သက်ဖြစ်ပြီး၊ သက်သေထင်ရှားသည့် အရည်အသွေး၊ ဘေးဒုက္ခနှင့် စစ်ဆေးခြင်းကို သည်းခံခြင်းမှ ထွက်ပေါ်လာသည့် သိမှတ်လက်ခံခြင်းခံရသည့် အရည်အသွေးကင်းမဲ့နေသည်။ ဤအရည်အသွေးသည် အမှုဆောင်ခြင်းခံရသောလူတို့အား ပျော်ရွှင်ခြင်း၊ ချိုမြိန်ခြင်းနှင့် သက်သောင့်သက်သာဖြစ်ခြင်းကို ခံစားရစေသည်။
 4. ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် "သခင်ဘုရား၊ ကျွန်ုပ်အား သက်သေထင်ရှားခြင်းကို ပေးတော်မူပါ" ဟု ဆုတောင်းကြရမည်။ ထိုအခါ သခင်ဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် သက်သေထင်ရှားခြင်းကို ပြုစုထွက်ပေါ်စေမည့် အခြေအနေများကို ဖြစ်ပေါ်စေမည် ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်၏ကျွန်များ ဖြစ်ကြသော်လည်း၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် သက်သေထင်ရှားခြင်းကင်းမဲ့နေကြသည်။ ၎င်းသည် ဘုရားသခင်ကို နှောင့်ယှက်၍၊ ကျွန်ုပ်တို့ကို ပျက်စီးစေကာ၊ သန့်ရှင်းသူများနှင့် ဘုရားသခင်၏အိမ်တော်ကိုလည်း အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏အလင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဆုကျေးဇူးအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် သန့်ရှင်းသူများကို ကူညီမစကြသော်လည်း၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် သက်သေထင်ရှားခြင်း ကင်းမဲ့နေသောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် သူတို့ကို ထိခိုက်နာကျင်စေပါသည်-မ၊ ၂၄:၄၅-၅၁။
- C. သက်သေထင်ရှားခြင်းနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့တွင် မျှော်လင့်ခြင်းရှိပြီး (ရော၊ ၅:၄)၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်ကို မျှော်လင့်ခြင်းအကြောင်းကြောင့် ဝါကြွားကြ၏ (အငယ်၊ ၂)။
1. ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျေးဇူးတော်၌ ရပ်တည်ပြီး၊ ငြိမ်သက်ခြင်း၌ လျှောက်လှမ်းကြသော်လည်း၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင် ကိုယ်တော်တိုင်၏ထင်ရှားခြင်းဖြစ်သည့် ဘုန်းတော်၌ အပြည့်အဝ မရှိကြသေးပါ။ "ယခုအခါခံရ၍ ပေါ့ပါးသော ဆင်းရဲခြင်းဒုက္ခသည် အတိုင်းထက်အလွန် ထာဝရလေးလံသော ဘုန်းအသရေကို ငါတို့အဖို့ ဖြစ်စေတတ်၏" - ၂ကော၊ ၄:၁၇။
 2. ခပ်သိမ်းသောကျေးဇူးတော်၏ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား ခရစ်တော်ယေရှု၌ ကိုယ်တော်၏ထာဝရဘုန်းတော်အထဲသို့ ခေါ်သွင်းတော်မူသည်။ ဤနေရာ၌ ယခု ကျွန်ုပ်တို့က ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုန်းမျှော်လင့်ရာအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ ကိန်းဝပ်နေသည့် ခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်နေကြသည် - ၁ပေ၊ ၅:၁၀။ ၁သက်၊ ၂:၁၂။ ကော၊ ၁:၂၇။ ၆:၂၁။
 3. သခင်ဘုရားသည် များစွာသောသားများဖြစ်သည့် ကျွန်ုပ်တို့ကို နေ့စဉ်သန့်ရှင်းစင်ကြယ်စေခြင်းအားဖြင့် ဘုန်းတော်အထဲသို့ ဦးဆောင်ပေးနေပြီး(ဟေ၊ ၂:၁၀-၁၁)၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယေရှုခရစ်၏မျက်နှာ၌ ရှိသော ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်ကို ကြည့်ရှုရန် မိမိတို့၏စိတ်နှလုံးကို သခင်ဘုရားထံ အမြဲတစေ လှည့်ပြန်ခြင်းအားဖြင့် ဘုန်းတော်၏အဆင့် ဒီဂရီ တစ်ခုမှ အခြားတစ်ခုသို့ နေ့စဉ် ပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲခြင်းခံရသည် (၂ကော၊ ၃:၁၆-၁၈။ ၄:၆)။
- D. ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဆင်းရဲဒုက္ခများ၌ ခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်နေကြသောကြောင့်၊ ဘုရားသခင်၏ ခိုင်းနမိုက်ကယ်တင်ခြင်း၏ရှင်သန်သောပန်းတိုင် ပြည့်စုံခြင်းအတွက် ကိုယ်တော်၏အသက်၌ ကယ်တင်ခံရကြသည်။ ထိုပန်းတိုင်မှာ ဒေသန္တရအသင်းတော်များ၌ ထင်ရှားသည့် ခရစ်တော်၏ရှင်သန်သောကိုယ်ခန္ဓာတော် ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် တည်ဆောက်ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့က သခင်ဘုရား၏ကြွယ်ဝသောကျေးဇူးတော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရသောနေရာ၊ ငြိမ်သက်ခြင်း၏ဘုရားသခင်က ကိုယ်တော်၏ဘုန်းတော်ထင်ရှားခြင်းအတွက်နှင့် ကိုယ်တော်၏ အောင်ပွဲကို ပြသခြင်းအတွက် စာတန်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ခြေအောက်၌ နင်းခြေနှိပ်စက်သောနေရာဖြစ်သည် - ရော၊ ၅:၁၀။ ၁၂:၅။ ၁၆:၁၊ ၄-၅။ ၁၆၊ ၂၀။